
Şube ve Temsilcilik Haberleri

Önceki aylarda Adana 100.
yıl mahallesinde meydana gelen
ve 24 konutun etkilendiği heyelanın ardımdan oda-
mız Adana Şubesi olayın takipçisi olmuş ve mağdur
vatandaşlarımızla birlikte şubemizde yaptıkları bîr
basın toplantısında; Belediyelerimizin yeni yerleşime
açılacak alanlarda Deprem:, Sel,, Heyelan, Kaya Düş-
mesi vb... gibi olayları ortaya, koyan Jeolojik inceleme-
ler ile Mühendislik Jeolojisi haritalarını oluşturmaları
•ve İmar Planlarını: bu haritalara göre yönlendirmeleri
konusunda yasal zorunluluk bir kez daha hatırla-
tılmış, yaşanan bunca felakete rağmen hala ders
alınamadığını ve bazı belediyelerin imara kapatılmış
bölgelerin yeniden açılması için değişik yöntemlere
başvurduğu belirtilerek,, önerilerimiz sıralanmıştır.
Basın toplantısı medyada geniş yer bulmuştur.

Adana Şubemiz ve Adana Büyükşehîr Belediye-
si'nîn birlikte gerçekleştirdiği "Adana Depremi ve
Yeni 'Yerleşim Alanlarının Seçimi" adlı panel 13
Haziran 2002 tarihinde yapılmıştır.

Panelden önceki günlerde Adana Şubesi tara-
fından bîr basın açıklaması yapıldıktan .sonra, dört
farklı yerel TV'de düzenlenen açık
oturumlara öda Başkanımız Aydın
Çelebi, 'Yönetim Kurulu Üyemiz
Dr. Ramazan Demiırtaş katılmış-
lardır.

Açılış konuşmasını Adana Şube
Başkanımız Müzeyyen Şevki rîın
yaptığı ve Oda başkanımız Ay-
dın Çelebi'nin yönettiği panele;
Prof.Dır Şener Uşümezsoy, Proi
Dr. İlyas Yılmazer, Dr. Ramazan
Demirtaş ve Afet İşleri Genel
Müdürlüğü Deprem .Araştırma
Dairesinden İnşaat Mühendisi
Nejat Bayülke panelist olarak ka-
tılmışlardır

Oturumda ve panelde Dr.
Demirtaş Doğu Anadolu Fayı'nıın
yakın gelecekteki deprem potansi-

ADANA ŞUBE
FAALİYETLERİ yeli'ni ve özellikle DAF'ın uzun

süre suskun kalan ve sismik
boşluk, olarak görünen parçalan üzerine bilgiler
vermiştir. Demirtaş, ayrıca DAF'da olabilecek büyük
depremlerde kalın ve gevşek alüvyonlar üzerinde
yer allan Adana yerleşim yerlerinin nasıl etkileneceği,
yeni yerleşim alanlarının ve özellikle büyük ana mü-
hendislik yapılanının seçiminde esas; alınacak jeolojik
ölçütlerin ne olması gerektiği konusunda ayrıntılı
bilgiler aktarmıştır. Demirtaş, özellikle kentleşme
sürecinin ilk aşamasını oluşturan imar planlarının ya-
pımında öncelikle jeolojik tehlike ve risklerin ortaya
konulması gerektiğini ve bu jeolojik ölçütlerin de
bilindiğini belirtmiştir. Demirtaş, gözardı edilen ve
önemsenmeyen jeolojik ölçütlerin 17 Ağustos 1999;
12 Kasım 11999 ve 27 Haziran 1998 depremlerinde
hasar dağılımlarında ne kadar etkili olduklarını da
vurgulamıştır.,

JMO başkanı Aydın Çelebi ise; Yapı Denetimi,
Deprem Sigortası» Afet Yönetimi' ve İmar Planına
Esas Jeolojik-JeoteknJk Etütlerle ilgili çıkarılan yasal
düzenlemelerden bahsederek Sağlıklı Kentleşme-

nin nasıl olabileceği ve Doğal Afet
Zararlarının nasıl hafifletilebîleceği
konusunda ayrıntılı bir konuşma.
yapmıştır.

İnşaat Mühendisi Nejat Ba-
yülke; "Depremde Yap« Hasarı
ve Zeminle ilişkisi" konusunda
bilgi vererek» depreme dayanıklı
yapı tasarımı, Türkiye'de yapıların
ne durumda oldukları, yapıların
yıkılma nedenleri ve zeminden
kaynaklanan yapı hasan konusunda
ayrıntılı bir sunuş yapmıştır.

Prof. Dr. Şener Uşümezsoy;
Adana ve çevresinin aktif tektoniği
ve depremselliğî konusunda yap-
tığı konuşmada; Adana Havzası'nı
çevreleyen diri faylardan ve bu
fayların tarihsel geçmişte ürettik-
leri büyük depremlerden ve Adana
kenti yerleşim yerlerinin bu tür
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depremlerden nasıl etkileneceği konusunda ayrıntılı
bilgiler vermiştir.

Prof. Dr. îlyas Yılmazer, Afetler Yasa Tasarısı
taslağı konusunda eleştirilerini aktardığı konuşma-
sında; afet ile ovalar arasında doğrudan bir ilişkinin
olduğunu vurgulayarak, depremlerin, sıvılaşmalann,
zemin büyütmelerinin ve büyük yıkımlarım sadece ve
sadece ovalarda olduğunu belirtmiştir.

Şubemiz ve TMMOB Adana ÎKK ile birlikte
yapılan basım açıklamasında; Seyhan Baraj Gölü üze-
rine yapılan köprülerin doğayı tahribatını ve plansız
yeni yerleşim alanları yaratacağını ortaya koyarak,,
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planlamada jeolojik parametrelerin önemi vurgulan-
mıştır.

Diğer yandan şubemizin» 17 Ağustos depre-
minin yıldönümü nedeniyle yaptığı "Doğal afet
kriterleri^ AB kriterlerinden daha yaşamsal-
dır" temalı açıklama da basında çok geniş bîr yankı
uyandırmıştır.

Aynca Adana Şubemiz, TMMOB, İHD, DİSK,
KESK, TTB ve Eczacılar Odası Adana Şubelerinin
ollyşturduğu,, "Temiz 'Toplum, Temiz Siyaset: İçin Sivil!
İnisiyatif*" tarafından hazırlanan; ekonomi, demok-
rasi,, kentleşme ve yerel! yönetimler, enerji» ulaşım,
eğitim, çalışma hayatı, tanım ve çevre konularında
emek, barış ve özgürlükten yana talep ve politika
önerilerini içeren deklerasyona katılmış» açıklama
kamouyu ve siyasi çevrelere duyurulmuştur.

DİYARBAKIR ŞUBE
Şubemize bağh Van İl FAALİYETLERİ

Temsilciliğimizin yeni dö-
nem il temsilciliği yürütme kurulunun belirlenmesi
amacıyla 9 Haziran tarihînde .geniş katılımlı bir üye

Van İl Temsilciliği üye toplantısı

toplantısı yapılmıştır. Ger-
çekleştirilen eğilim belirle-

me toplantısına Şube yönetiminden Fahrettin Çalan,
M. Şefik İmamoğlu, Murat Ateşoğulları ve Dicle Barç
katılmış, bu toplantıda ayrıca jeoloji Mühendisleri
Odasının kuruluşu» odanın asli görevleri ve 'faaliyet
alanları» oda-üye ilişkisi ve demokratik kitle örgütü
olmanın gerekliliği hakkında yemi üyelere bilgi veril-
miştin

10 Haziran tarihinde; Doğu Anadolu Fay Zonu
(DAF) ile ilgili ©larak olası deprem riski konusunda
Kanal 7, Star TV ve Gün TV ille röportaj yapılmış»
bu röportajda DAF ve Bölge depremselliği hakkında
geniş ve detaylı bilgi verilmiştir. Aynı >gfin Evrensel
Gazetesine, TMMOB Diyarbakır İİKK birimlerinin
gelenekselleştirdiği III. Hasankeyf Şenlikleri ille ilgili
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bîr ön bilgilendirme röportajı ya-

pılmıştır

Hasankeyf in sular altında

bırakılmaması için TMMOB Di- i ^ ^ j n ^ e s i ^
yarbakır IKK birimlerince 15- il 6 gedikti, Bergama Köylüleri Derneği Başkanı Oktay Konyar öncülüğünde toplanan 50 kiş
Haziran tarihlerinde bir etkinlik ^ c { e M e h î î l | l d e b a n ? halkası oluşturup, tarihi ilçenin sular altında k&jmasırca tepki gösterd

düzenlenmiştir. 15 Haziran1 da.
TMMOB Diyarbakır ve Batman
IKK birimlerince Batman'da
"Kaybolmakta Olan 'Tarih
HASANKEYF" konulu bir
sempozyurnı gerçekleştirilmiştir
Sempozyuma; Elektrik Mühendis-
leri Odası Başkamı Cengiz Göltaş,
İnşaat Mühendisleri Odası Genel
Sekreteri Ahmet Göksoy, İnsan Haklan Derneği
Başkanı Hüsnü Öndlül ve Odamızın davetlisi olarak
Bergama Köylüleri sözcüsü Oktay .Konyar katılmış-
tır Bölge İKK'lan, Diyarbakır ve Batman Demokra-
tik Kitle Örgütlerinin yoğun olarak katılım sağladığı
sempozyumda, Ilısu Projesi ve Batman İİI yerleşim
alanının hemen yanı başımda kurulan mobil santralin
çevreye olan zararları üzerinde durulmuştur.

16 Hazi ran tarihindeTM MOB Diyarbakı r İ KK
birimleriyle birlikte 11 otobüsle Hasankeyf'e gidilmiş
ve yapılan basın açıklamasının ardından, Dicle Nehrin-
de eli ele tutuşarak bir barış halkası oluşturulmuştur

Hasankeyf Eylemi

Zemin etütlerinin 'yapılması konusunda aksaklık-
ların 'yaşandığı Sımak ve Cizre'de» zemin etütlerinin
yapılmasının gerekliliği üzerine Şırnak Valiliğine,
Şırnak Belediyesine, Cizre-Kaymakamlığına ve Cizre
Belediyesine bilgilendirme yazısı yazılmıştır.

26 - 27 Haziran tarihleri arasında Batmarfda
"YEREL YÖNETİMLER İMAR PLANLAMA VE UY-
GULAMA" eğitim semineri yapılmıştır GAP Bölge
Kalkınma İdaresi tarafından koordine edilen eğitim
semineri, jeoloji Mühendisleri Odası» Harita Mühen-
disleri Odası:, Şehir Plancıları Odası ve Batman Bele-
diyesinin desteği ve katılımlarıyla gerçekleşmiştir.

Şubemize bağlı Elazığ il temsilciliğinin yeni me-
kanının açılışı 29 Haziran
tarihinde yapılmıştır., Açı-
lışa» Şube Yönetim Ku-
rulundan Fahrettin Çalan,
M, Şefik Imamoğlu .,. Murat
Ateşogullan, Dicle Barç ve
Zerrin Gerger katılmış,
II Temsilci ligimizin açılı-
şını Elazığ Valisi ve Şube
Başkanı Fahrettin Çalan
birlikte yapmıştın

TMMOB Genel Mer-
kezînde İhalen bulunmayan
ve ilk olarak TMMOB
Diyarbakır IKK birimleri
bünyesinde kurulan Ka-
dın Komisyonu ve İKK
toplantılarına aktif katılım
sağlanmıştır.

Batman Yerel Yönelimler İmar Planlama ve Uygulama Eğitim Semineri
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DENİZLİ ŞUBE
Denizli L temsilci I İği-

mizin Şubeleşmesine ilişkin
Genel Kurul Kararı'ndan sonra,, şube-
leşme çalışmaları ile ilgili olarak; Genel
Başkan Aydın ÇELEBİ, Yazman İsmet
CENGİZ, İzmir Şube 2. Başkanı Fikri
NETLİ,, yönetimi kurulu üyesi Gültekin
DİKİLİKAYA ve Denizli ilindeki jeoloji
mühendislerinin katıldığı bir toplantı
yapılmıştır.Basınında katıldığı toplantıda
yaptığı konuşmada Çelebi, Jeolojik ola-
rak ve mesleğin uygulanması açısından
zengin bir potansiyele sahip Denizli'de»
meslektaşlarımızın üniversite ve ye-
rel yönetimlerle ilişkilerin ve mesleki
uygulamaların geliştirilmesine kurum-
sallaşmanın katkısının büyük olacağını
ifade etmiştin Denizli İl Temsilcimiz Halil
KUMSAR ise; 1990' yılından bu yana
faaliyetlerini sürdüren temsilciliğin, bu
aşamadan sonra daha iyi bir noktaya
ulaşacağını vur^uEamıştır.ibplantı yerel
basında da yankı bulmuştur. Daha son-
raki bir tarihte Temsilciliğimizde üyeleri-
mizin katılımıyla yapılan toplantıda geçici
yönetim kurulu belirlenmiştir.

Çevre Bakanının da katıldığı. Gönüllü Çevre
Kuruluşları Bölgesel Koordinasyon Toplantısına İli
Temsilcimiz katılmıştın

Jeoloji MiılıeneÜsler!
Odası* m n Ege Bölge-
si'ndeki ikinci şubesi
L?mirden sonra Deniz-
li'de açıldı. Köseler İş
Merkezindeki yeni şu-
benin açılışını Jeoloji
Mühendisleri Odası Ge-
nel Başkanı Aydın çele-
bi yaptı. Daha önce
temsilcilik olarak faali-
yet gösteren Denizli Şu-
besi için önümüzdeki
günlerde yedi kişiden
oluşan geçici yönetim
kurulu oluşturulacak.

Denizli'nin şube ol-
ması yon ikideki kararın
Türkiye Jeoloji Muhen-
dişleri Odası'run 1 7. Ge-
nel KurulıTnda karara
bağlandığını söyleyen
Genel Başkan Aydın Çe-
lebi, Dtrtizli'ııin jeolojik
açıdan bfıyıık bir potan-
siyele sahip olduğunu
vurguladı. Çelebi, "Bu
kararın Denizli'ye bü-
yük bir katkı sağlayaca-
ğına inanıyorum- Kent-
leşme ve yapılaşma açı-
sından olduğu gibi. De

mzli dcpıtm konusunda
ila bulunduğu kurnan >
geıegi oldukça önemli
bir boigtde. Bugün De-
nizli'de 100't yakın Je-
oloji mühendisi var. İle-
riki günlerde diğer iller
den de Denizli "ve hdgh
çalışacak arkadaşları-
mızla birlikle bu sa> ı
150'yc ulaşacaktır** de-
di. Jeoloji Mü nı nefisleri
Odası Denizli Telsilcisi
Halil Kumsar ise, Jeolo-
jinin önemine değine-
rek, şube olarak bun-
dan sonra Denizli için
daha verimli çalışmalar
imza atabileceklerini
ifade etti.»

DEHA- Jcoioji Mühen-
disleri Gkiast Denizli İl
Temsilciliği artık şubeleşi-
yon 14-15 Mart" ta gerçek-
leştirilen genel kurulda şu-
beleşme karan çıkan De-
nizli îl Ten siiciliği çalış-
malara başladı.

Şubeleşme yolunda 7
kişilik geçici yönetim ku-
rulunun oluşturulması için
"bir toplantı düzenlendi.
Toplantıya, Jeoloji Mühen-

arasında ilişkilerinin ola-
bilmesi için kurumsallaş-
ması gerekiyor. Temsilci-
likte de bu yapılabilir. Ama
şubeleşmek her zaman iş-
leri kolaylaştırır. 17. genel
kurulda ildiğimiz kararla
Denizli'nin şııbel eşmesini
istedik. Denizli için bu bîr
başlangıç. Burada jeolojik
açıdan miıas sayılabilecek
konular var. Şubeleşme yo-
lunda ük olarak geçici yö-

IDEHA TV'nin hazırladığı ve 20 sivil toplum
örgütünün katıldığı "Kent Meclisi" programımda,
yörede yapılması planlanan Kızılcabölük - Çamlık
yollu konusundaki tartışmaya odamız adıma Hüseyin
GÜREL» Ahmet DİVARC1, Zülal IRMAK ve Recep

DEMİRCİ katılarak yolun yapıl-
maması için .gerekçeli görüşlerini
aktarmışlardır.

17 Ağustos Marmara Dep-
remi yıldönümü nedeniyle dü-
zenlenen etkinlikler kapsamında
Denizli DEHA TV'de, 16 Ağus-
tos'ta Şubemiz Başkanı Doç. Dır
.Halil KUMSAR, Denizli Belediye
Başkan« Ali AYGÖREN, İnşaat
Mühendisleri Odası Şube Başkanı
Şamil ÇINAR,, Pamukkale Arama
Kurtarma Doğa Sporları Derneği
Başkan Yardımcısı Canan RÜZ-
GAR *ın katılımıyla açık oturum
yapılmıştır.
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Eskişehir İli Temsilciliği-
mizin 18. Genel Kurul Kara-
rı île şube olması ve Osman Gazi Çlniversitesi'nden
yeni mezun olan meslektaşlarımızın da isteği' dikkate
alınarak yemekli bîr kokteyl düzenlenmiştir. Eskişe-
hir, Afyon, Kütahya ve Bilecik'ten üyelerimiz yanı
sıra, Osman Gazi Üniversitesi Rektörlüğü, Mühen-
dislik Mimarlık fakültesi dekanı ve bölüm başkanları
île ilimiz TMMOB ..odaları temsillerinin katıldığı kok-
teylin açış konuşmasını Jeoloji Mühendisliği Bölüm
Başkanı Prof. Dr. Kadir SARI İZ yapmıştır., Odamız
adına Rafet DEMİRBAŞ*«n konuşmasından sonra
yeni mezunlarımıza rozetleri takılmıştır Bu etkinlik
ille; oda-üye, oda-üniversite ilişkileri geliştirilerek,,
yeni mezun meslektaşlarımızın odamız ille tanışması
sağlanmıştır.

ESKİŞEHİR ŞUBE
FAALİYETLERİ

İstanbul Şubesi; ça-
lışmalarını özellikle 117
Ağustos dönemlinde yükselen deprem konusundaki
etkinlikler üzerinde yoğunlaştırmış,, 16 Ağustos 2002.
günü bîr basın toplantısı düzenleyerek» Odamız
görüşlerini aktarmıştır., Basın açıklaması esnasında
İstanbul'da yaşanan bazı tarihsel depremlere ilişkin
eski gravürler de dağıtılarak yaşanacak depremi deh-
şeti örneklenmiş» bunun yanı sıra son birkaç yıl içinde
Marmara Denizi'nde yalnızca deniz jeolojisi alanında
yapılan uluslararası hakemli dergilerde •yayınlanan 25
yayınlık bîr liste de dağıtılıp» bilim adına birkaç kişinin
kendini öne çıkarma çabası İle TV'lerde yürütülen
tartışmalara karşı kamuoyunda yaratılan olumsuz
havanın haksızlığı:; yerbilimcilerin sessiz ve sabırlı bir
üretkenlikle halkın hizmetinde olduğu anımsatılmtş-
tır. Basın açıklaması sırasında Dep-Der bildirilerinin
dağıtılması ve afişlerinin sergilenmesi sağlanmış»
AKİK (Afete Karşı Semt Dernekleri ve Dayanışma
inisiyatifleri Koordinasyonu) tarafından düzenlenen
imza kampanyası için imza toplanmıştır.

Deprem: etkinlikleri süresince Şube binasına,
Şişlî-Çağllayan arasındaki ana caddeye ve Taksim
Meydanı'nın İstiklal Caddesi girişine asılan pankart-
larla görüşlerimiz halka iletilmeye çalışılmış» Şube
yöneticilerimiz Kocaeli Değirmendere'deki bir

İSTANBUL ŞUBE
FAALİYETLERİ panelde; İBB adına kamu-

oyu araştırmaları yapan bîr
şirketin STK'lar arasında düzenlediği bir toplantıda,
Kadın Emeğini Değerlendirme Derneği'nin düzen-
lediği "Türkiye Afet Raporu'" hazırlık toplantısında,»
İstanbul Alîbeyköy Güzeltepe'de düzenlediğimiz
bîr toplantıda» Ulusal TV'de, Radyo Foreks'te, Star
TV*de görüşlerini sergilemiştir.

Avcılar Gümüşpala Dayanışma Derneği'nîn 17
Ağustos I999pda 20 kişinin öldüğü bir'yapı yerinde
kurmayı düşündüğü bir çadırda İnşaat; Mühendisle-
ri Odası ile birlikte temsilcilerimizin halkı deprem
konusunda bilgilendirmesi şeklinde bir etkinlik
hazırlanmış; Ancak» Avcılar Emniyet Müdürü1 nün
engellemesi nedeni ile bu çalışma yapılamamıştır.

İstanbul'un depreme hazırlanması konusunda
kayda değer bir çalışma yapılmayışının yarattığı ra-
hatsızlık nedeni ile Şubemiz son iki ay içinde daha
geniş kapsajmlı bîr başka çailışma. başlatmış, Depreme
Kars» Savaş İçin İstanbul Yurttaş Girişimi'nin oluştu-
rulmasına öncülük edilerek, değişik meslek odaları,
semt girişimleri ve sivil toplum örgütleri ile iki top-
lantılar yapılmış, bîr web sayfası hazırlanmıştır.

Çevre Bakanlığı'nın 18-19 lêmmuz'da İzmit'te
düzenlediği 'Avrupa Birliğine .Adaylık Sürecinde
Sivil 'Toplum Kuruluşlarının Önemi1' konulu toplantı
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dizisinin Marmara Bölgesine ilişkin sonuncusuna
katılınarak, Avrupa BirlîğTnin çevre standarttan ve
özellikle madencilik faaliyetlerinin çevreye etkileri
konusundaki görüşlerimiz dile getirilmiştir

"Barajlar ve Kültürel Miras İzleme Kurulu" Sem-
pozyumuna; "Atık Barajlar ve Bergama Ovacık Atık
Barajı1* konusunda hazırlanan bir bildiri sunulmuş ve
kapanış bildirisinin hazırlanmasında katkıda bulunul-
muştur.

Karikatürcüler Derneği ille birlikte "Yer altı: ve
Yerüstünde1' konulu bir karikatür yarışması düzen-
lenmiştir.

Şubemiz, TMMOB İstanbul İKK, toplantılarına
etkin bir şekilde katılarak, gündemdeki konuların bu
platformda da tartışılmasın.! sağlamıştır.

Şubemizde yapılan üye toplantısında; yeni asgari
ücret cetveli tartışılarak, öneriler alınmıştır.

IZMIR ŞUBE
FAALİYETLERİ

İzmir' de ikincisi düzenlenen Sivil löplum Kuruluştan Fuarında, Odamız
3 gün boyunca stant açarak, tanıtım ve etkinliklerimiz sergilenmiştir

Şubemizin 17. Geleneksel Jeoloji Gecesi ve ye-
meği yaklaşık 300 konuğumuzla gerçekleştirilmiştir.

İzmir Valiliği MIE...V İzmir Özel Öğretim. Kurum-
lan Genel Müdürlüğü tarafından tertiplenen '''Mes-
lekler Tanıtımı Günü" etkinliğine Yönetim Kurulu
Yedek Üyemiz Dr." İsmail IŞINTEK katılmıştır

Mesleki alanımıza bir başka disiplinin müdaha-
lesini getiren İzmir Büyükşehir Belediyesi İmar Yö-
netmeliğine Şubemizin yaptığı itiraza yönelik olarak.
İmar Daire Başkanlığında Şubemiz Yönetimi Kurulu
ille TMMOB Jeofizik Mühendisleri Odası İzmir Şubesi

ille yapılan toplantıya Şube Başkanı Dr. Hasan BAY-
KAL, Yazman Üye Gültekin DtKİLİKAYA, Sayman
Üye Tuncay Tl MARCH ve Mesleki Uygulamalar Üyesi
Fevzi METE katılmışlardır. Toplantıda Odamız görü-
şü yinelenmiş, belediyenin ısrarına rağmen» yönet-
meliğe yaptığımız yasal itirazdan geri dönülmemiştir

İmar Yönetmeliğinin metropol ilçelerde uygu-
lanması aşamasında» meslektaşlarımızın yaşadığı bazı
problemler nedeni ile Bornova Belediye Başkanı zi-
yaret edilerek» kendisine ve İmar Müdürüne gerekli
teknik ve idari açıklamalar yapılarak,, ikna edilmiş,
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sorunun aşılması sağ-
lanmıştır; Ayrıca, Oda-
mızın Yerel Yönetim-
lerle yapmayı planladığı
ortak çalışmalarla ilgili
bilgi verilmiştir.

Bornova Belediye
Başkanı ile Başkan Yar-
dı medarı ve Temizlik
İşleri Müdürü Serpil
BARAN, Harita Mü-
dürü Şubemizi ziyaret
etmişlerdir.

Konak ve Mari ide-
re Belediye Başkanları
Yönetim Kurulunca
ziyaret edilmiş ve
önümüzdeki dönemde
planlanan çalışmalar
konusunda bilgi verilmiştin

Oda. Başkanı Aydım ÇELEBİ ve Yazman İsmet
CEİNGİIZ ile birlikte Şube II. Başkanı Fikri METLİ ve
Yazman Üye Gültekin DİKİ LİKAYA, Aydın ve Denizli
II "Temsilciliklerini ziyaret etmişler Denizli II Temsil-
ciliğinin Şubeleşme başlangıcının gerçekleştirilmesi
amacıyla yapılan toplantıya katılmışlardın

TMMOB Elektrik, Makime» Maden Mühendisleri
Odalarınım Soma Birimleri ile birlikte Manisa İl Tem-
silciliğimizin Soma' da düzenlediği. Odamız yedek
yönetim Kurulu Üyesi Mehmet ŞENER* in panelist
olarak katıldığı, "Türküye* nin enerji Politikaları ve
Yerli • Kaynakların Rolü" adlı. panelde, Şubemizi II..
Başkan Fikri METLİ temsil etmiş ve Türkiye1 nin
kömür potansiyeli konusunda katılımcıları bilgilen-
dirmiştir.,

DEÜ Mühendislik Fakültesi Jeoloji Mühendis-
liği Bölümıü Mezuniyet Törenine Yönetimi Kurulu
Başkanı Dr., Hasan BAYKAL, Yazman Üye Gültekin
DİKİÜKAYA katılmışlardır.

DEÜ Mühendislik Fakültesi jeoloji Mühendisliği
Bölümü yeni mezunlarına Şubemiz Toplantı Salonun-
da "Mesleğe Hoş Geldiniz Kokteyli" düzenlenmiştir.
Kokteyle Bölüm Başkanı Prof. Dr., Saciit ÖZER, Prof.
Dr. Özkan PİŞKİN» Prof Dr Yüksel K. BİRSOY, Yard.
Doç. Dr. Alev BAYKAL. Araş. Gör Cem KINCAL,
Araş. Gör. Aykut AKGÜN, İzmir Şube Yönetim Ku-
rulu Başkan« Dır. Hasan BAYKAL, Yazman Üye Gül-

tekin DİKİÜKAYA, Mesleki Uygulamalar Üyesi Fevzi
METE, Yönetim Kurulu Yedek Üyesi" Gönül KAYA
ve yeni mezun öğrenciler katılmışlardır. •

Yönetim Kurulu Başkanı Dr, Hasan • BAYKAL;
"Daha önce yaşanan seli felaketleri hakkında" izmir
TV' ye telefonda bir demeç vermiştir. Demeç İzmir
TV' nin 19.00 Ana Haber Bülteninde yayınlanmıştır.

Odamızla Protokol imzalamış olan Narlıdere
Belediye Başkanlığının yazılı başvurusu üzerine, İZ-
SU tarafından Dokuz Eylül Üniversitesi Mühendislik
fakültesi] Jeofizik Mühendisliği bölümüne hazırlatılan
"Jeoteknrk Araştırma Raporu1'1;, Şubemizce yerinde
ve rapor bazında incelenmiş» elde edilen sonuçlar»
uzman meslektaşlarımız tarafından rapor haline
getirilerek Belediye Başkanlığına görüşlerimiz su-
nulmuştur.

Daha önce satın alınan yeni binamızın kısmi tadi-
latı kısmen bitirilerek,, Şubemizin Alsancak' taki Kıb-
rısşehitlerr cad. 1477 sok. No: 12 deki yeni adresine
taşınması gerçekleştirilmiştir..

Bergama Belediye Encümeninin Odamızla "Mes-
lekî've Teknik işbirliği Protokolü" yapma isteği resmi
yazısı üzerine, Şube Başkanımız Dr. Hasan BAYKAL
ve Sayman Üye Tuncay TIMARCI1 nin da katılımıyla
bu işbirliği protokolü imzalanmıştır.

Şubemizin Rapor Denetleme Komisyonu top-
lantısı Yönetim. Kurulu.ve Komisyon üyeleri ile yapı-
larak, sorumlar tartışılmıştır.
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mız ve

25 Mayıs tarihinde oda-
Rizeliler derneği

yardımlarıyla Rize'de "Doğu Karadeniz ve Rize'de
Doğal Afetler ve Kentleşme" konulu bir sempozyum
düzenlenmiştir Trabzon Şube Başkanımız Tuncay
Ozarman, yaptığı açılış konuşmasında: insan-doğa
ilişkilerinde doğaya yapılan bilinçsiz fiziki müdaha-
lelerin doğal dengeyi bozduğunu, yeırel yönetimler
tarafından bölgenin zemin özellikleri dikkate alınma-
dan yeni yerleşim ve yapılaşma kararlarının alınma-

TRABZON ŞUBE
FAALİYETLERİ sının doğal afetlere davetiye

• çıkardığını vurgulayarak ko-
nuya ilişkin çözüm önerilerini aktarmıştın Sem-
pozyuma Rize Belediye Başkanı, Rize Valisi ve Rize
Çaykur Genel Müdürü de katılmıştır. Sempozyumun
panel bölümünde Prof. Dr. İlyas Yılmazer, Prof. Dr.
Ruşen Keleş» Prof.Dr Tahsin Yomralıoğlu, Prof.Dr
Mustafa Aytekin, Prof.Dr Fikrî Bulut ve Dr Şule Tu-
deş katılarak konu ile ilgili görüşlerini sunmuşlardır
Sempozyum ile ilgili haberler Rize ve Trabzon yerel
TV ve gazetelerinde geniş şekilde yer almıştır.

5 Haziran Dünya Çevre Günü nedeniyle Trabzon
Valiliği tarafindan düzenlenen etkinliklere odamız da
katılarak görüşlerini ilgililere aktarmıştır

26 Haziran tarihinde Rize ve ilçelerinde mey-
dana gelen sel ve heyelanlarla ilgili olarak yerel
TV' ve gazetelere basın açıklaması yapılmıştırBasın
açıklamasında; yerleşim yerlerinin belirlenmesi ve
yapılaşmaya, .açılması konulanında mutlaka jeolojik,
jeotekniik etütlerin yapılması; ve bu konudaki yasal



gybe ve Temsilcilik Haberleri

Tabiatın yapısıyla oynamayın
R ize'de d î tonîenen Doğal A f t t a ' d ' D ğ K

yp
R ize'de dîtonîenen Doğal Afet-

1er Sempomm^nâü konuşan

Jeoloji Mühendisleri Odası

Trabzon Şube Başkanı Tuncay Özar-

can ve mal gü-

venliklerinin teh-

düzenlemeler uyulması gerekliliği vurgulanmış,, bu
faktörlerin göz ardı edilerek ve yeterli önem veril-
meden yapılan hatalı 'yer seçimlerinin 'yaşanan fela-
ketlere yol açtığı belirtilmiştir Bölgedeki heyelanlar
konusu ile ilgili olarak Dr Dinçer Çağlan ve Şevki
Bayraktaroğlu île birlikte bölgede inceleme yapılmış,
NTV canlı yayınına katılınarak bölgede yaşanan do-
ğal afetler nedeni ve çözüm önerileri hakkında bilgi
verilimi iştir.

27 Haziran tarihinde, bölgesel yayın yapan Trab-
zon Zigana TV de, Şube başkanımız Tuncay ÖZAR-
MANI, KTÜ Jeoloji Bölümünden Prof." Dr Osman

Rize'de afet sempozyumu

toxm'nda *Döğu Karadeniz ve Rize'de

Doğal Afeüer ve Kentleşme' konulu

sempozyum düzenlendi. Sempozyu-

mun açılış konuşmasını yapan Jeoloji

Jeoloji Mühendisleri Odası o d ^ ^ r a b ^ 1

Jfabzonjube Başkanı'Özarman, Şuhc MşkZ
"Doğaya müdahale insanın can ve Tuncay özar»
mal güvenliğine matoluyor" dedi mm* lmmlmn

_ do|a özerimde

BEKTAŞ, Dr.Dinçer ÇAĞLAN ve Şevki BAYRAKTA-
ROĞLU' nun katıldığı "Doğu Karadeniz ve Rize'de
•yaşanan sel ve heyelanlar1' hakkında bölge halkına
soru cevaplı bir açık oturum düzenlenmiştir

Sahil Yolu yapımıı şurasında denizi doldurmak için
malzeme alınan: ocakların çevreye verdiği zararlar
konusunda çevre halkının talebi üzerine, çözümle
ilgili gerekli girişimlerde bulunulmuştur

MERSİN İL TEMSİLCİLİĞİ
FAALİYETLERİ

Hersin ilimizde çalışan meslektaşlarımızla ilişkilerin sıcak
tutulması amacıyla geleneksel dayanışıma yemeği düzenlenerek»
mesleki sorunlarımız hakkında görüş alış verişinde bulunulmuştur.
Halen Yerel Gündem 21 çevre Komisyonu başkanlık görevinî de
yürüten İl temsilciliğimiz tarafından, ilde yaşanan doğal afet olayla-
rına yönelik kamuoyu bilgilendirme çalışmaları sürdürülmüştün
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